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Kranjski finančni holding
Sava, ki ga vodi upokojeni
predsednik uprave Janez
Bohorič, je od 19. avgusta
letos do minulega torka za
nakupe lastnih delnic plačal
4,56 milijona evrov.

Sava ima po zadnjih podatkih
skupaj 29.256 lastnih delnic, kar
pomeni 1,46 odstotka glasovalnih
pravic. Od časa napovedinakupov
lastnih delnic je kar 81 odstotkov
vsega prometa z delnicami Save
pomenil prav nakup lastnih del-
nic. Veliko dni je tako Sava bila
edini kupec svojih delnic in ustva-
rila nakupni pritisk,kije delnico
do konca septembrapodražil na
189 evrov. Od takrat so postopo-
ma popuščali pri povpraševanju
po lastnih delnicah, kar je delni-
ci v primerjavi s septembrskim
lokalnim vrhom odbilo 20 od-
stotkov. Včerajšnji enotni tečaj
je znašal 151,86 evra, kar je devet
odstotkov več, kot je tečaj znašal
avgusta, preden so napovedalina-
kup lastnih delnic.

Po devet delnic na
zaposlenega v skupini

Lastniki Save so na skupšči-
ni 3. junija lani upravi dali 15-
mesečno pooblastilo za nakupe
lastnih delnic. Po preteku tega
roka uprava še naprej kupuje
lastne delnice, pri tem pa se
sklicuje na 247. člen zakona o
gospodarskih družbah (ZGD-
1), po katerem lahko kupujejo
lastne delnice ob pogoju, da jih
v letu dni ponudijo zaposlenim.
Od 3. septembra so kupili za več
kot 21 tisoč lastnih delnic. Ob
koncu drugega letošnjega pol-
letja je bilo v skupini Sava 2.343
zaposlenih.Na zaposlenegatako
pride devet delnic Save, kar je
po včerajšnjem enotnem tečaju
vredno 1.367 evrov. V Savi smo
vprašali, ali pričakujejo, da bo-
do zaposleni kupili vse minule
mesece nakupljene lastne delni-
ce. »Vsa obvestila in informacije
glede nakupov lastnih delnic v
Savi objavljamo prek Seoneta,
dodatnihvprašanj pa žal ne mo-
remo komentirati. Bomo pa o
dejstvih, ko bodo nastala, obve-
stili vso zainteresirano javnost,«
so nam odgovorili.

Težave s poravnavo posojil
Bančniki iz NLB in uprava

Save so se v minulih dneh spo-
rekli zaradi skorajšnjega roka
za poplačilo preostalih 24,4 mi-
lijona evrov posojila, je poročal
Dnevnik. Spomnimo, Sava je lani
odNFDHoldingaStanetaValan-
ta, nadzornikaSave, prevzela 42
milijonov evrov posojila, ki bo
zapadlokonec leta Že septembra
pa so, smo poročali,bančniki iz-
računali, da bo Sava le stežka vr-
nila denar (več na www.finance.
si/288494). Po naših informaci-
jah so Bohoriču iz NLB odpisali,
da jim ni s prevzemomposojila,
kot je trdil, delal prav nobene
usluge, saj je sam nameraval priti
do deleža v Hotelih Bernardin,
s čimer je Valant posojilo zava-
roval. Očitali pa so mu tudi, da
večino likvidnostnih sredstev
porabi za nakupe lastnih delnic.
Bohorič bo moral napraskati de-
nar za večino posojila, pogajanja
o tem, koliko bo lahko preložil na
odplačilo v prihodnjem letu, pa
še trajajo. •


